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Protokoll från pensionärsrådets möte den 28 januari 2013 

 

 
Ledamöter Inger Sjöberg, ordförande PRO Farsta centrum 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Harry Wikner PRO Hökarängen 

 Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

Ersättare Berit Johansson PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Börje Törngren PRO Sköndal 

 Christina Johansson SPF Farsta 

 Sonja Wenström SPF Sköndal 

   

Förhinder Sven Engström PRO Farsta centrum 

   

   

   

Tjänstemän Päivi Kabran avdelningschef 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Inger Sjöberg, ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 



SID 2 (4) 

 

 
§ 1 Val av ordförande och vice ordförande för rådet 2013 

 Till ordförande för rådet under 2013 utsågs Inger Sjöberg och till vice 

ordförande Stig Åström. 

 
§ 2 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordföranden Inger Sjöberg 

och vice ordföranden Stig Åström. Justering sker onsdag 30 januari. 

 
§ 3 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 10 december 2012 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 
§ 4 Val av referensgrupp med uppdrag att följa stadsdelsnämndens 

upphandlingar  

 Inger Sjöberg och Stig Åström utsågs att utgöra den referensgrupp som för 

rådets räkning följer förvaltningens förberedelser inför stadsdelsnämndens 

upphandlingar inom rådets ansvarsområde.  

 
§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 7 februari 2013 

Ärende nr 1: Årsredovisning och bokslut för 2012 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 4: Fortlöpande information om antalet ansökningar om 

försörjningsstöd och om plats vid äldreboende – svar på skrivelse från (S) 

På fråga från Harry Wikner svarade avdelningschef Päivi Kabran att de 

allra flesta som beviljas bistånd i form av boende också flyttar in. Frågan 

om hur många bifallsbeslut som leder till inflyttning ställdes dock inte i 

skrivelsen, och berörs därför inte i förvaltningens förslag till svar. 

 

Ärende nr 6: Föreningsbidrag 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 8: Ansökan hos äldrenämnden om medel för ökad bemanning 

inom demensvården 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Uppföljning av kommunala utförare av hemtjänst – Farsta 

Hemtjänst 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Uppföljning av kommunala utförare av dagverksamhet – 

Farsta dagverksamhet för dementa 

Rådet hade inga synpunkter. 
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Ärende nr 12: Standardiserade arbetssätt med tekniskt systemstöd för 

ärende- och dokumenthantering – eDok (remiss från kommunstyrelsen) 

Rådet hade inga synpunkter på förvaltningens förslag till svar på remissen, 

men ställde frågor om var på stadens hemsida man hittar protokollen från 

rådets möten. Bland annat vill man kunna länka från sina egna hemsidor, 

för att hålla sina medlemmar informerade om vad rådet gör.  

 

Sekreteraren berättade att det i dagsläget krävs separata avtal med Your 

Voice, företaget som sköter publiceringen av nämndernas handlingar och 

protokoll, om man vill publicera rådens protokoll under egen rubrik på 

Insyn. En sådan tjänst skulle kosta ungefär lika mycket som publiceringen 

av nämndens handlingar. Vi bör dock hitta ett sätt att lösa detta så att 

rådens protokoll blir lättare att hitta och finns samlade på ett ställe, istället 

för att man ska behöva leta upp dem bland alla andra ärenden under varje 

nämndsammanträde. 

 

Sekreteraren berättade också att nämnden planerar en övergång till 

läsplattor istället för att få nämndhandlingarna i pappersform. Dock 

planeras för närvarande ingen motsvarande förändring för rådens del. 

 

Ärende nr 15: Uppföljning av privata vård- och omsorgsboenden – Stora 

Sköndal 

Börje Törngren frågade var Stora Sköndal har ordnat nya platser för alla 

dem som tidigare bodde på stiftelsens nu avvecklade boende. Päivi Kabran 

lovade undersöka och återkomma. 

 

Ärende nr 16: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt SoL och LSS 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Avdelningschefen berättade att äldreomsorgen kommer att ordna föreläsningar 

med forskare ett par gånger om året, för nämnden och berörda verksam-

hetschefer. Även rådet är välkommet. Första tillfället blir onsdag 13 mars. 

Inbjudan kommer att skickas ut. 

 

Rådet gick igenom balanslistan över utestående frågor. På förslag från Päivi 

Kabran bestämdes att det sedan länge planerade kvalitetsseminariet hålls 

måndag 11 mars klockan 10.00-12.00. Seminariet ägnas åt att redovisa för rådet 

hur förvaltningen arbetar med kvalitetsutveckling inom äldreomsorgen, genom 

verksamhetsuppföljningar och på andra sätt. Päivi lovade undersöka om det 

även går att ordna provsmakning av äldreomsorgens matlådor vid detta tillfälle. 

 

Sekreteraren återkommer snarast möjligt med förslag från nämndens 

ordförande och vice ordförande när det gäller datum för rådets nästa träff med 

presidiet.  
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§ 7 Övriga frågor  

Harry Wikner tog upp frågan om de icke-valsalternativ som erbjuds de 

äldre som beviljas hemtjänst men som av olika anledningar avstår från att 

välja utförare. Bland de utförare som uppdraget då lottas mellan finns – 

berättade Harry – endast en kommunal verksamhet, från en av stadens 

fjorton stadsdelsförvaltningar. Rådet tyckte att Farstas kommunala 

hemtjänst borde finnas med bland icke-valsalternativen. Päivi Kabran 

förklarade att det skulle bli för dyrt för vår enhet att utföra hemtjänst-

uppdrag inom hela regionen Farsta – Skarpnäck – Enskede-Årsta-Vantör, 

vilket skulle vara ett villkor för att enheten skulle kunna ingå i lottningen. 

Harry föreslog då att vi skulle kunna dela ansvaret för utförandet med de 

andra två förvaltningarna i regionen. 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


